



Howard Premier Club
Taipei



台北福華尊爵俱樂部-美饌卡會員權益

台北福華尊爵俱樂部-美饌卡，是針對喜愛台北福華大飯店的貴賓，所打造的獨一無二餐飲方案。以提升每位會員的餐飲體驗為目標，提供會員獨家且難忘的美饌享受。會員除了享有全方面的禮遇，可以全年度不限次數暢享餐飲優惠。

美饌卡優惠

餐飲優惠

- 台北福華尊爵俱樂部-美饌卡會員於餐廳用餐，同時出示個人有效美饌卡，則可依照同桌進餐人數享受折扣優惠。在效期內會員可無限次數享受用餐優惠，折扣優惠適用於台北福華大飯店內經營之 7 家餐廳(珍珠坊、江南春、彩虹座、七賢吧、蓬萊邨、花園大道、麗香苑)。
- 折扣計算方法如下：平日用餐享餐費 1 人 9 折，2 人 5 折，3 人 67 折，4 人 75 折，5 人 8 折，6-50 人 85 折之優惠，享水、酒、飲料全部 75 折優惠。假日用餐享全部餐飲 75 折之優惠。51 人(含)以上恕無折扣。咖啡、茶、果汁計算於餐費中。平日定義為週一至週五，假日定義為週六、週日與人事行政局公告之國定假日。補班日遇假日即定義為假日。
- 前述優惠折扣僅限餐飲部分【不包含服務費及茶(水)資】，且不適用於外燴、客房餐飲服務、宴會、會議室及外賣，亦不可與其他特別促銷或折扣優惠合併使用。

住房優惠

- 會員訂房享會員優惠價(BAR Rate)8折優惠。會員使用前應先向會員中心訂房，且需依飯店預留給會員客房狀況而定。

點心坊優惠

- 會員可享點心坊全日 85 折優惠。

停車優惠

- 會員於飯店消費折扣前金額每達新台幣 500 元，可享免費停車 1 小時，可累計，限當日使用。

外帶優惠

- 持卡人享有中餐廳及七賢吧外帶食物 85 折優惠(特殊節慶商品及特殊節日不適用)。

附加贈品禮券優惠

【年費】新台幣 16,888 元

贈品禮券	張數	備註
免費高級單床房或高級雙床房住宿券(含早餐)	1 張	<ul style="list-style-type: none">● 憑券可住宿高級單床房或高級雙床房一晚(含隔日早餐)。● 此優惠不可與飯店其他優惠併用，且不適用於電腦展、自行車展、跨年夜、元旦等特殊節日。
平日餐飲消費 NT\$1000 招待券	6 張	<ul style="list-style-type: none">● 憑券可於平日折抵餐飲費用 NT\$1000，此券可以與美饌卡折扣合併使用，並於美饌卡折扣後折抵 NT\$1000 餐飲費用。● 此券適用於平日早餐、午餐、下午茶與晚餐。● 優惠折扣僅限餐飲部分【不包含服務費及茶(水)資】，且不適用於外燴、客房餐飲服務、宴會、會議室及外賣。● 平日定義為週一至週五，假日定義為週六、週日與人事行政局公告之國定假日，補班日遇假日即定義為假日。● 特殊節日用餐時段，包括中西除夕、中西情人節、母親節、12/24(聖誕節前一日)，恕無法使用此券。
七賢吧平日餐飲消費 NT\$1000 招待券	2 張	<ul style="list-style-type: none">● 憑券可於平日折抵七賢吧之餐飲費用 NT\$1000，餐券可以與美饌卡折扣合併使用，並於美饌卡折扣後折抵 NT\$1000 餐飲費用。● 此券適用於平日早餐、午餐、下午茶與晚餐。● 優惠折扣僅限餐飲部分【不包含服務費及茶(水)資】，且不適用於外燴、客房餐飲服務、宴會、會議室及外賣。● 平日定義為週一至週五，假日定義為週六、週日與人事行政局公告之國定假日，補班日遇假日即定義為假日。● 特殊節日用餐時段，包括中西除夕、中西情人節、母親節、12/24(聖誕節前一日)，恕無法使用此券。
平日團體用餐六折券	1 張	<ul style="list-style-type: none">● 憑券可於平日享 4-20 人用餐餐費六折優惠。● 優惠折扣僅限餐飲部分【不包含服務費及茶(水)資】，且不適用於外燴、客房餐飲服務、宴會、會議室及外賣。● 平日定義為週一至週五，假日定義為週六、週日與人事行政局公告之國定假日，補班日遇假日即定義為假日。● 特殊節日用餐時段，包括中西除夕、中西情人節、母親節、12/24(聖誕節前一日)，恕無法使用此券。
健身券	12 張	<ul style="list-style-type: none">● 每張券可提供一位客人免費使用健身中心一次。● 適用時間為 09:00 - 16:00。
免費 8 吋生日蛋糕兌換券	1 張	<ul style="list-style-type: none">● 憑券可於 The Bakery 點心坊免費兌換 8 吋蛋糕一個，口味選項依飯店指定為主，不提供補差額兌換非選項內之商品，建議提前 3 天前預訂，預定時需告知使用此券。
免費一瓶精選紅酒兌換券	1 張	<ul style="list-style-type: none">● 憑券可於任一餐廳內免費兌換精選紅酒一瓶。

請上網 www.howardpremierclub.com 了解酒店、餐廳和酒吧的最新會員專享優惠。
如需更多訊息，請致電(886) 2 2322 2902 聯繫台北福華尊爵俱樂部-美饌卡會員中心

THE HOWARD PREMIER CLUB TAIPEI MEMBERSHIP BENEFITS

Howard Premier Club Taipei is a unique and exceptional F&B program exclusively designed for discerning guests of The Howard Plaza Hotel Taipei.

With the vision of elevating the experiential journey of every distinguished guest, the program aims to offer exclusive and memorable experiences for members.

In addition to exclusive recreational and accommodation privileges, members can dine as often as they like all year-round at all the restaurants.

MEMBERSHIP CARD BENEFITS

DINING BENEFITS

- The Howard Premier Club Taipei card entitles the member to discounts proportional to the number of diners per table. On presentation of a valid membership card, the discount of food calculation works as follows: 1 diner-10% off, 2 diners-50% off, 3 diners-33% off, 4 diners-25% off, 5 diners-20% off, 6-50 diners-15% off and a flat 25% off beverage on weekdays. A flat 25% off F&B on holidays.
- The weekdays are from Monday to Friday and the holidays are Saturdays, Sundays and the public holidays announced by the government.
- The dining benefit is valid for meals and beverage (excluding service charges and tea supplies and water supplies).
- The dining benefit is not available for catering, room service, banquets, events held in function rooms and take-out. The dining benefit cannot be used with other promotions.
- The dining benefit is not available on Chinese New Year's Eve & New Year's Eve, Chinese & Western Valentine Day, Mother's Day and Christmas Eve.

ACCOMMODATION BENEFITS

- Member receives a 20% off BAR. Requests for using the accommodation benefits must be made in advance, stating an intention to use the relevant benefit. All requests subject to hotel availability.

THE BAKERY BENEFITS

- 15% off bakery products all day

PARKING BENEFITS

- For every NT 500 (before discount) spend in any outlets of the hotel, member receives one-hour free parking. Can be accumulated, limited to the current day.

TAKEOUT FOOD

- The members of The Howard Premier Club Taipei can have 15% off when takeout dishes at Howard Taipei Chinese restaurants and Seven Scholars and showing member qualification before payment. (Excluding seasonal products/gift baskets and the following dates: New Year's Eve and public holidays and New Year's Eve, Chinese Valentine's Day and Valentine's Day, Mother's Day and Christmas Eve.)

MEMBERSHIP PACKAGE CERTIFICATE

For NTD 16,888 Membership only

Certificate	Quantity	Remark
COMPLIMENTARY SUPERIOR KING OR SUPERIOR TWIN ROOM WITH BREAKFASTS	1	<ul style="list-style-type: none"> On presentation of this certificate, the bearer is entitled to a complimentary one night stay at 1 Superior King or Twin room with breakfasts of the following morning. It cannot be used in conjunction with any promotions, Computer, Cycle Show, New Year Eve and New Year's Day.
WEEKDAY NT\$1000 DINING CERTIFICATE	6	<ul style="list-style-type: none"> Each NT\$1000 certificate can be used together with membership card discount. Voucher value to be applied on the amount after card discount on weekdays. The certificate can be used for breakfast, lunch, afternoon tea and dinner. The dining benefit is valid for meals and beverage (excluding service charges and tea supplies and water supplies). The dining benefit is not available for catering, room service, banquets, events held in function rooms and take-out. The weekdays are from Monday to Friday and the holidays are Saturdays, Sundays and the public holidays announced by the government. The dining benefit is not available on Chinese New Year's Eve & New Year's Eve, Chinese & Western Valentine Day, Mother's Day and Christmas Eve.
WEEKDAY NT\$1000 DINING CERTIFICATE AT SEVEN SCHOLARS LOUNGE	2	<ul style="list-style-type: none"> Each NT\$1000 certificate can be used together with membership card discount at Seven Scholars Lounge, voucher value to be applied on the amount after card discount on weekdays. The certificate can be used for breakfast, lunch, afternoon tea and dinner. The dining benefit is valid for meals and beverage (excluding service charges and tea supplies and water supplies). The dining benefit is not available for catering, room service, banquets, events held in function rooms and take-out. The weekdays are from Monday to Friday and the holidays are Saturdays, Sundays and the public holidays announced by the government. The dining benefit is not available on Chinese New Year's Eve & New Year's Eve, Chinese & Western Valentine Day, Mother's Day and Christmas Eve.
40% OFF GROUP DINNING CERTIFICATE ON WEEKDAY	1	<ul style="list-style-type: none"> The certificate offers 40% off food discount for 4 - 20 diners on weekdays. The dining benefit is valid for meals and beverage (excluding service charges and tea supplies and water supplies). The dining benefit is not available for catering, room service, banquets, events held in function rooms and take-out. The weekdays are from Monday to Friday and the holidays are Saturdays, Sundays and the public holidays announced by the government. The dining benefit is not available on Chinese New Year's Eve & New Year's Eve, Chinese & Western Valentine Day, Mother's Day and Christmas Eve.
FREE ENTRANCE FOR FITNESS CENTER CERTIFICATE	12	<ul style="list-style-type: none"> Each certificate offers one guest of one time access to the fully furnished fitness center. Available Hours: 09:00 - 16:00
COMPLIMENTARY 8-INCH BIRTHDAY CAKE CERTIFICATE	1	<ul style="list-style-type: none"> On presentation of this certificate, the bearer is entitled to receive one complimentary 8 inches cake at The bakery. Flavors subject to actual availability, or reservation made 3 days in advance, stating an intention to use the certificate.
COMPLIMENTARY BOTTLE OF SELECT RED WINE CERTIFICATE	1	<ul style="list-style-type: none"> On presentation of this certificate, the bearer is entitled to receive one complimentary bottle of select red wine.

Please visit www.howardpremierclub.com for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact The Howard Premier Club Taipei at **(886) 2 2322 2902** for more information